
Projekt Burmistrza 

 
                                                                                                                          z dnia …………………………….. r.  

 

Zatwierdzony przez ………………….. 

 

UCHWAŁA NR ….../…../2024 

RADY MIEJSKIEJ W TŁUSZCZU 

z dnia ........................... 2024 r. 

 

w sprawie zmiany uchwały Nr IV.61.2015 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 31 marca 

2015 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów użyteczności 

publicznej na terenie Gminy Tłuszcz 

 

 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2024 r. poz. 1465 z późn. zm.) oraz art. 4 ust. 1 pkt. 2 ustawy z dnia 20 grudnia           

1996 r. o gospodarce komunalnej (Dz. U. z 2021 r., poz. 679) Rada Miejska w Tłuszczu 

uchwala, co następuje: 

§ 1. 

 

W uchwale Nr IV.61.2015 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 31 marca 2015 r. w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów użyteczności publicznej na terenie 

Gminy Tłuszcz zmienia się w § 2 ust. 1 pkt. 6, który otrzymuje brzmienie: 

„6) sala lekcyjna – 50 zł. za 1 godzinę;”. 

 

§ 2. 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Tłuszcza. 

 

§ 3. 

Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Mazowieckiego. 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

UZASADNIENIE 

do projektu uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu w sprawie zmiany uchwały                           

Nr IV.61.2015 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 31 marca 2015 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za korzystanie z obiektów użyteczności publicznej na terenie Gminy 

Tłuszcz 

 

 

 

Zgodnie z art. 4 ust. 1 pkt. 2 ustawy z dnia 20 grudnia 1996 r. o gospodarce 

komunalnej (dz. U. z 2011 r. Nr 45, poz. 236) organy stanowiące jednostek samorządu 

terytorialnego ustalają wysokość cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej.  

W związku ze wzrostem kosztów utrzymania obiektów użyteczności publicznej 

proponuje się waloryzację przedmiotowej opłaty. 

Wobec powyższego podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

 

 

 


